
Protokół Nr 155
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 31 maja 2021 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1415• Posiedzenie otworzył

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Wiesław Skowron, witając Członka Zarządu

Dariusza Banasika oraz zaproszonych gości:

• Skarbnika Powiatu - Edytę Drążkiewicz

• Sekretarza Powiatu - Zbigniewa Sadorskiego

• Naczelnika Wydziału "Ol" - Radosława Lachowskiego
W posiedzeniu nie wzięli udziału Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec

oraz Członek Zarządu Jarosław Staciwa.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu zaproponowałnastępującyporządekobrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Komisji Przetargowej do przygotowania
i przeprowadzenia postępowaniaw trybie podstawowym, o udzielenie
zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest "Przebudowa
węzła ciepłowniczegow Starostwa Powiatowego w Końskich",

b) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej dotyczącej postępowania

o udzielenia zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest
"Przebudowa węzła ciepłowniczego w Starostwa Powiatowego
w Końskich",

c) ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla
środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na 2021 rok,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
3. Sprawy różne.

W. Skowron, Z-ca Przewodniczącego Zarządu - zapytał, czy są jakieś uwagi do

porządku obrad.

Zarządjednogłośnie przyjąłporządek obrad.



Ad.2a)

B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych l Mienia
Powiatu - przedstawiła skład Komisji Przetargowej.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad.2b)

B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych l Mienia
Powiatu - szczegółowo przedstawiła warunki udziału w przetargu.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad.2c)

E Drążkiewicz, Skarbnik Powiatu - omówiła projekt uchwały, podkreślając, że

posiadanie planu finansowego jest obligatoryjne w przypadku środków

z Funduszu PrzeciwdziałaniaCOVID-19.

Ad.2d)

E Drążkiewicz, Skarbnik Powiatu - prezentując szczegółowo projekt uchwały,

zwróciła uwagę na zwiększenie środków na zakup energii dla ZSP Nr 1

w Końskich

W Skowron, Z-ca Przewodniczącego Zarządu - zapytał, czy sprawa jest pilna,

ponieważ w tej sprawie potrzebne są szczegółowe wyjaśnienia ze strony

ZSPNr 1.

E Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - zaproponowała przyjęcie uchwały 1

zobowiązanie dyrekcji ZSP Nr 1 do przedstawienia szczegółowychwyjaśnień.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad.3)

B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - poruszyła kwestię uzupełnienia dokumentów dot. zabezpieczenia

środków finansowych do wniosku o dofinansowanie projektu utworzenia

strzelnicy.
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Z.Sadorski, Sekretarz Powiatu - poinformował, że stosowna uchwała Rady

Powiatu została podjęta.

E.Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - potwierdziła, że oświadczenie o
zabezpieczeniu środków finansowych można podpisać i przesłać do instytucji
udzielającej wsparcia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1435 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował: Radosław Lachowski

.......go.: .~.~G....~kJt'. ...
Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik ~
!a""""" " """'H"" .

~. _ :-: .

_.~

3




